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Z Á P I S 

z 10. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy – II. část,   
které se konalo dne 5. listopadu 2015 

od 9.00 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  
  

 Dle prezence bylo přítomno: 

  65 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 1 poslankyně PS PČR) 
                                         28 zástupci městských částí hl. m. Prahy 

       JUDr. Martina Děvěrová, MPA – ředitelka MHMP 
    3 zástupci ředitelky MHMP 

                                          26 ředitelů a zástupců odborů MHMP  
                                                      13 ředitelů organizací 

               20 zástupců tisku 
                 2 poslanci PS PČR (z toho současně i 1 členka ZHMP) 

                    7 hostů 
 
CELKEM přítomných: 164 osob 
 
 

 
OMLUVEN: 

 
Marek Doležal – od 16 do 19 hodin 
 

          
 
        10. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy – II. část zahájila primátorka hl. m. Prahy v 9,11 hodin.   
 
 

Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo tedy  
schopno se usnášet. 
        Předsedající primátorka hl. m. Prahy konstatovala, že se průběh tohoto jednání opět přenáší na 
internetové stránky www.praha.eu. 

 
          Ověřením zápisu byli pověřeni, stejně jako první jednací den, Ing. Patrik Nacher a František 
Švarc. 
    
Zvolení členové návrhového výboru:                                                                                              
předseda: Ing. Karel Grabein Procházka 
členové:    PhDr. Lukáš Kaucký 
                 Mgr. Petra Kolínská 
                 Ing. Ondřej Martan 
                 Ing. Pavel Richter 
                 Petr Šimůnek 
                 Adam Zábranský 
                 Mgr. Milan Růžička 
 
tajemník a současně člen výboru: JUDr. Tomáš Havel, ředitel odboru LEG MHMP 
 

http://www.praha.eu/
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         Předsedající primátorka hl. m. Prahy uvedla, že pro toto jednání ZHMP je již schválený 
program 10. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy, podle kterého se bude pokračovat. 
         Pro úplnost pro přítomné občany členky a členy Zastupitelstva sdělila, že podle platného 
Jednacího řádu Zastupitelstva HMP jsou tzv. „Interpelace členů Zastupitelstva a občanů“ zařazeny 
jako časově pevný bod jednání pouze v rámci prvního zasedacího dne Zastupitelstva. Tím 
zdůvodnila, že v rámci tohoto, druhého jednacího dne 10. zasedání ZHMP, interpelace na programu 
nebudou.  

Dále informovala, že schválený program jednání s body, které se budou na tomto jednání 
projednávat v rámci pokračování 10. zasedání Zastupitelstva, byl upraven tak, aby jména členů 
Rady HMP, kteří provádějí úvod k bodům předkládaným Radou HMP, odpovídá přerozděleným 
kompetencím členů Rady HMP a tento program jednání byl všem členům ZHMP rozdán na stůl.  
 
K programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Michálek, Grabein Procházka. V rámci diskuse 
vystoupil ředitel LEG MHMP JUDr. Tomáš Havel. Dále vystoupili tito členové ZHMP: Hrůza, Jílek, 
Bříza, Březina, Ferjenčík, Manhart, Hudeček, radní Wolf. 
 
Hlasování ke schválenému programu jednání: 
 
Procedurální návrh Grabein Procházky – vyřadit bod 6/8 „K problematice členství JUDr. Radmily 
Kleslové v orgánech akciových společnostech“ z programu jednání 

PRO:  24     PROTI:  16 ZDR. 5 

Nebylo přijato. 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Břízy – zařadit bod „K problematice členství JUDr. Moniky Krobové 
Hášové v orgánech v akciových společnostech“ pod poř. č. 6/9  

PRO:  27        PROTI:  8 ZDR. 23 

Nebylo přijato. 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Březiny – vyřadit bod 7/4 „K revokaci usnesení ZHMP č. 3/22 ze 
dne 22. 1. 2015 ke schválení odůvodnění veřejné zakázky „Zajištění komplexního systému 
nakládání s komunálním odpadem na území hl. m. Prahy na období 2016 – 2025“ z programu tohoto 
jednání 

PRO:  22     PROTI:  6 ZDR. 16 

Nebylo přijato. 
 
předseda klubu Nezávislí Hudeček – požádal o přestávku na 10 minut 
 
Přestávka 9,35 – 9,44 hodin 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Březiny – vyřadit bod 31 „K návrhu novelizace Jednacího řádu 
ZHMP včetně rozšíření Jednacího řádu ZHMP dle návrhu starostů MČ Praha 1 – 57“ z programu 
tohoto jednání 

PRO:  25     PROTI: 22  ZDR. 4 

Nebylo přijato. 
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Procedurální návrh člena ZHMP Ferjenčíka – přejmenovat bod 6/8 na nový název ve znění:             
„K problematice nominací osob do městských společností“ 

PRO: 38      PROTI:  0 ZDR. 23 

Bylo přijato. 
 
Procedurální návrh radního Wolfa – vyřadit bod 32 „ Informace o organizačním zabezpečení Praha - 
evropské město sportu 2016“ z tohoto programu jednání 

PRO: 38      PROTI:  3 ZDR. 8 

Bylo přijato. 
 
 

   6/8 
   

člen ZHMP Zábranský 

 

K problematice nominací osob do městských společností  
 

  TISK:        Z – 3919 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/14 

Úvodní slovo přednesl člen ZHMP Zábranský.   
 
V diskusi vystoupili tito občané HMP: Michaela Krausová, Tereza Kněžourková, Mgr. Libor Michálek, 
MPA – senátor HMP.  
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Švarc, Krobová Hášová, Michálek, Semelová, Profant, 
Hrůza, předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a protikorupční opatření ZHMP Kolínská, 
radní Plamínková, Mirovský, Stropnický, Zábranský, Humplík, Udženija, Bříza, Jílek. V rámci diskuse 
vystoupil ředitel LEG MHMP JUDr. Tomáš Havel, dále vystoupili tito členové ZHMP: náměstkyně 
primátorky Kislingerová, Richter, Doležal, Ferjenčík, Prchal, předseda výboru pro výchovu a 
vzdělávání ZHMP Nacher, Nouza, Bellu, Svoboda, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP 
Janderová, Hudeček, Mirovský, Novotný V. 
 
Předseda klubu TOP 09 a nezávislých Novotný – požádal o přestávku na jednání klubu 
 
Přestávka 12,25 – 13,33 hodin 
 
Po ukončení přestávky přednesl závěrečné slovo člen ZHMP Zábranský, který reagoval na 
příspěvky z diskuse. 
 
Hlasování k jednotlivým návrhům: 
 
Návrh člena ZHMP Michálka – navrhl nové znění textu usnesení ve znění: „ZHMP konstatuje, že 
společnosti ovládané HMP dle § 74 odst. 1 zákona o obchodních korporacích jsou povinnými 
subjekty dle zákona č. 106/1999 Sb. Jedná se o zákon o svobodném přístupu k informacím.  
II. ukládá Radě HMP a zástupcům hl. m. Prahy zjednat nápravu ve věci odepření informací o výši 
odměn žadatelům dle zákona č. 106/1999 Sb.“ 
Pro: 18 Proti: 0 Zdr. 29 
Nebylo přijato.  
 



4 

 

Návrh člena ZHMP Zábranského – navrhl text usnesení ve znění: „I. Zastupitelstvo HMP schvaluje 
zásadu, že v představenstvech obchodních společností, ve kterých má hlavní město přímou či 
nepřímou majetkovou účast, nesmí být volený zastupitel hl. města Prahy ani městské části, 
II. ukládá Radě HMP, aby jednala takovým způsobem, aby tato zásada byla dodržena“ 
Pro: 16 Proti: 1 Zdr. 28 
Nebylo přijato. 
 
Návrh člena ZHMP Nouzy – navrhl nové znění textu usnesení: „ukládá Radě HMP ve spolupráci 
s výborem pro legislativu, veřejnou správu, protikorupční opatření a informatiku Zastupitelstva HMP 
projednat přílohu číslo jedna předkládaného tisku a následně takto projednaný návrh přílohy číslo 
jedna předložit Zastupitelstvu HMP, a to včetně návrhu vlastnické politiky HMP a požadavků na 
způsob kontroly jejich naplňování. Termín 31. 1. 2016“ 
Pro: 62 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
Návrh člena ZHMP Zábranského – navrhl text usnesení ve znění: „Zastupitelstvo HMP ukládá Ing. 
Michalu Haškovi, kterého ve smyslu § 59 odst. 2 písm. t) zákona o hl. městě Praze delegovalo na 
valnou hromadu obchodní společnosti Pražská teplárenská holding, k odvolání Vladimíra Nováka 
z dozorčí rady Pražské teplárenské holding. Zároveň aby učinil veškeré možné právní a faktické 
kroky vedoucí k tomuto odvolání“ 
K navrženému textu usnesení vystoupili tito členové ZHMP: Nouza, Jílek, Stropnický, Březina. Na 
jejich připomínky reagoval člen ZHMP Zábranský. 
Pro: 5  Proti: 7   Zdr. 8 
Nebylo přijato. 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Zábranského – zařadit nový bod „Odvolání Vladimíra Nováka 
z Pražské teplárenské holding, a.s.“ na program tohoto jednání 
Pro: 4 Proti: 0  Zdr. 0 
Nebylo přijato. 
 
člen ZHMP Michálek – technická - došlo k porušení Jednacího řádu ZHMP – neudělení slova a 
zároveň sdělil, že Radě HMP opravdu není vyhrazeno dávat doporučení zástupci hl. města Prahy 
delegovanému Zastupitelstvem HMP, protože to není uvedeno v příslušném ustanovení zákona 
 

   7/1 
   

radní Plamínková 

 

k návrhu na úplatné nabytí částí pozemku parc. č. 57/1 v k.ú. Sobín do vlastnictví hlavního města Prahy 
 

  TISK:        Z – 3608 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   48           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  12   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/15 

Materiál uvedla radní Plamínková 
 
V usnesení byl v bodě II. upraven termín na 10. 11. 2015. 
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   7/2 
   

radní Plamínková 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 162/1 o výměře 106 m2 v k. ú. Písnice do vlastnictví 
hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 2775 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  48            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  12   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/16 

Materiál uvedla radní Plamínková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

   7/3 
   

radní Plamínková 

 

k návrhu na úplatné nabytí části pozemku parc. č. 1646/1 v k. ú. Ďáblice do vlastnictví hlavního města 
Prahy 

 

  TISK:        Z – 3582 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   44           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  17   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/17 

Materiál uvedla radní Plamínková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

   7/4 
   

předsedkyně výboru pro životní prostředí, infrastrukturu a technickou vybavenost ZHMP 
Plesníková 

 

k revokaci usnesení ZHMP č. 3/22 ze dne 22. 1. 2015 ke schválení odůvodnění veřejné zakázky 
„Zajištění komplexního systému nakládání s komunálním odpadem na území hl. m. Prahy na období 
2016 – 2025“ 
 

  TISK:        Z – 3862 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  3            PROTI:  7         ZDRŽEL SE:  22   
 

 
   NEPŘIJATO                                                                                 

Materiál uvedl člen ZHMP Haramul.  
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, radní Plamínková, Kubišta, Semelová, Nouza, 
Udženija, Švarc, předseda výboru pro zdravotnictví a bydlení ZHMP Růžička, Martan, předseda 
výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánek, Richter, Krobová Hášová, Nouza, Hrůza, předsedkyně 
výboru pro životní prostředí, infrastrukturu a technickou vybavenost ZHMP Plesníková, Profant, 
Haramul, Jílek, Grabein Procházka, Stropnický, Novotný V. 
 
Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Haramul, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Předsedkyně výboru pro životní prostředí, infrastrukturu a technickou vybavenost ZHMP Plesníková 
– nahlásila možný střet zájmů 
 
Usnesení nebylo přijato. 
 

    8 
   

radní Hadrava 

 
k uvolnění finančních prostředků z kapitoly 0704, § 5311 - záležitosti bezpečnosti a veřejného pořádku 
 

  TISK:        Z – 3630 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  36            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  15   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/18 

Materiál uvedl radní Hadrava. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

    9 
   

radní Lacko 

 
k Výroční zprávě o realizaci protidrogové politiky hlavního města Prahy za rok 2014 
 

  TISK:        Z – 3663 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  9   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/19 

Materiál uvedl radní Lacko. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zábranský, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP 
Janderová, Udženija, Martan, předseda výboru pro správu majetku a majetkové podíly ZHMP 
Hodek, Mirovský, Dlouhý, Čižinský, Stropnický, Ferjenčík, Humplík, Hašek, Semelová, předseda 
výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánek. 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Lacko, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
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    10 
   

radní Lacko 

 
k úplatnému převodu pozemků z vlastnictví hl.m. Prahy do vlastnictví majitelů staveb postavených v 
rámci legislativy družstevní bytové výstavby platné do roku 1991 
 

  TISK:        Z – 3568 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   46           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  7   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/20 

Materiál uvedl radní Lacko. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k tiskům pod poř. č. 11/1 - 11/4: 
Pro: 51 Proti: 0  Zdr. 4  
Bylo přijato. 
 
 

 11/1 
   

radní Lacko 

 
k návrhu prodeje bytových domů, zastavěných a funkčně příslušných pozemků dle Pravidel postupu při 
prodeji bytových jednotek, bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků ve vlastnictví 
hlavního města Prahy 
 

  TISK:        Z – 3623 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   44           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  11   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/21 

Materiály pod poř. č. 11/1 – 11/4 uvedl radní Lacko. 
 
Ve společné diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Michálek, Briardová. 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Lacko, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
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 11/2 
   

radní Lacko 

 
k návrhu prodeje bytových domů, zastavěných a funkčně příslušných pozemků dle Pravidel postupu při 
prodeji bytových jednotek, bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků ve vlastnictví 
hlavního města Prahy 
 

  TISK:        Z – 3595 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   43           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  12   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/22 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 11/3 
   

radní Lacko 

 
k návrhu prodeje bytových domů, zastavěných a funkčně příslušných pozemků dle Pravidel postupu při 
prodeji bytových jednotek, bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků ve vlastnictví 
hlavního města Prahy 
 

  TISK:        Z – 3600 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   44           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  11   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/23 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 11/4 
   

radní Lacko 

 
k návrhu prodeje bytových domů, zastavěných a funkčně příslušných pozemků dle Pravidel postupu při 
prodeji bytových jednotek, bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků ve vlastnictví 
hlavního města Prahy 
 

  TISK:        Z – 3598 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  11   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/24 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 
 
 



9 

 

 
 
 

  12 
   

 

 
k záměru odboru SVM MHMP na realizaci veřejné zakázky "Nové zámecké schody" 
 

  TISK:        Z – 2325 

 
  STAŽENO 
 

 
 
 
 
 

  13 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na uzavření inominátní smlouvy 
 

  TISK:        Z – 3710 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   41           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  15   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/25 

Materiál uvedl radní Hadrava. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Prchal. 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Hadrava, který reagoval na příspěvek z diskuse. 
 
člen ZHMP Prchal – technická – upřesnil svůj diskusní příspěvek 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
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  14 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl.m. 
Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, svěření správy 
věcí z vlastnictví hlavního města Prahy městským částem  Praha 6, Praha 8, Praha 14 a Praha - 
Kolovraty a odejmutí správy svěřených věcí z vlastnictví hlavního města Prahy městským částem Praha 
6, Praha 8 
- MČ Praha 6 (pozemky v k.ú. Ruzyně,) 
- MČ Praha 8 (pozemky v k.ú. Libeň) 
- MČ Praha 14 (pozemek v k.ú. Hloubětín) 
- MČ Praha – Kolovraty (pozemky v k.ú. Kolovraty) 
 

  TISK:        Z – 3750 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   40           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   11  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/26 

Materiál uvedl radní Hadrava. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Profant, Hašek, Udženija. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k tiskům pod poř. č. 15/1 – 15/4: 
Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 0  
Bylo přijato. 
 
 

  15/1 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatné nabytí domu čp. 2025 s garáží a příslušenstvím na pozemku parc. č. 2526/4 a parc. 
č. 2526/5 v k.ú. Krč do vlastnictví hlavního města Prahy 
 

  TISK:        Z – 3368 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   38           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  13   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/27 

Materiály pod poř. č. 15/1 – 15/4 uvedl radní Hadrava. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
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  15/2 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 118/182 v k.ú. Jesenice u Prahy do vlastnictví hlavního 
města Prahy 
 

  TISK:        Z – 3703 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   43           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  7   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/28 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  15/3 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 2747/2 v k.ú. Strašnice do vlastnictví hlavního města 
Prahy 
 

  TISK:        Z – 3698 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   44           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   6  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/29 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  15/4 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemku v k.ú. Krč 
 

  TISK:        Z – 3653 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  7   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/30 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k tiskům pod poř. č. 16/1 – 16/19: 
Pro: 52 Proti: 0  Zdr. 2  
Bylo přijato. 
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  16/1 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 505/75 v k.ú. Břevnov 
 

  TISK:        Z – 2629 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   12  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/31 

Materiály pod poř. č. 16/1 – 16/19 uvedl radní Hadrava. 
 
Ve společné diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Prchal, předseda výboru pro správu majetku a 
majetkové podíly ZHMP Hodek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  16/2 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na schválení úplatného převodu pozemku parc. č. 505/74 k.ú. Břevnov 
 

  TISK:        Z – 2415 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   40           PROTI:   0        ZDRŽEL SE: 11    
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/32 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  16/3 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 3662 o výměře 49 m2 k.ú. Břevnov 
 

  TISK:        Z – 3554 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  39            PROTI:  4         ZDRŽEL SE:   11  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/33 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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  16/4 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod části pozemku parc.č. 1204/23, k.ú. Kolovraty 
 

  TISK:        Z – 3416 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   8  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/34 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  16/5 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 5644/4 v k.ú. Záběhlice 
 

  TISK:        Z – 3713 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   38           PROTI:   4        ZDRŽEL SE:   7  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/35 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  16/6 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 786/11 v k.ú. Záběhlice 
 

  TISK:        Z – 3714 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  8   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/36 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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  16/7 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 2641/2, parc. č. 2641/3, parc. č. 2641/4, parc. č. 2641/5 a 
parc. č. 2641/6 k.ú. Libeň 
 

  TISK:        Z – 2916 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:   3        ZDRŽEL SE:    9 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/37 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  16/8 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 197 o výměře 23 m2 a části pozemku parc. č. 1661 o 
výměře 19 m2 k.ú. Troja 
 

  TISK:        Z – 3479 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  9   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/38 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  16/9 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 2791/19 a části pozemku parc.č. 3295/1 v k.ú. Krč 
 

  TISK:        Z – 3552 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:   0        ZDRŽEL SE: 13    
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/39 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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  16/10 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu úplatného převodu částí pozemků parc. č. 458/40 a 2197/1, a pozemků parc. č. 458/84 a 
2197/18, vše v k.ú. Střešovice 
 

  TISK:        Z – 2839 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  14   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/40 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  16/11 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 30/16 k.ú. Vysočany 
 

  TISK:        Z – 3538 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  12   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/41 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  16/12 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 62/6 a části pozemku parc. č. 1998/2, vše v k. ú. Bubeneč 
o celkové výměře 51 m2 
 

  TISK:        Z – 3574 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   40           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   14  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/42 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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  16/13 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 918 v k. ú. Prosek o výměře 99 m2 
 

  TISK:        Z – 3286 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  9   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/43 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  16/14 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod části pozemku parc.č. 5884/1 v k.ú. Záběhlice 
 

  TISK:        Z – 3715 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  37            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   17  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/44 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  16/15 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 906/57 v k. ú. Podolí 
 

  TISK:        Z – 2958 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  10   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/45 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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  16/16 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 942/15 o výměře 247 m2 a parc.č. 942/16 o výměře 266 
m2, z vlastnictví hlavního města Prahy do spoluvlastnictví vlastníků domů č.p. 666 a č.p.665, vše v kat. 
území Hlubočepy 
 

  TISK:        Z – 3566 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  8   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/46 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  16/17 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 873/62 a části pozemku parc.č. 873/1 v kat. území Kamýk 
 

  TISK:        Z – 3545 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   36           PROTI:  4         ZDRŽEL SE:  13   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/47 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 16/18 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 1263/278 v k.ú. Kolovraty z vlastnictví hl.m. Prahy 
 

  TISK:        Z – 3001 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   40           PROTI:  4         ZDRŽEL SE:   9  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/48 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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 16/19 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 2179/1 k.ú. Střešovice 
 

  TISK:        Z – 3560 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   43           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   9  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/49 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 
 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k tiskům pod poř. č. 17/1 – 17/3: 
Pro: 47 Proti: 0 Zdr.  5 
Bylo přijato. 
 
 

  17/1 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Dolní Měcholupy, Prosek, Přední Kopanina a Štěrboholy 
z vlastnictví České republiky příslušnost hospodařit s majetkem státu pro Státní pozemkový úřad do 
vlastnictví hlavního města Prahy dle §7 zákona č. 503/2012 Sb., ve znění pozdějších předpisů 
 

  TISK:        Z – 3649 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   47           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  7   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/50 

Materiály pod poř. č. 17/1 – 17/3 uvedl radní Hadrava. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
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  17/2 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Strašnice a Vinoř z vlastnictví České republiky 
příslušnost hospodařit s majetkem státu pro Státní pozemkový úřad do vlastnictví hlavního města Prahy 
dle §7 zákona č. 503/2012 Sb., ve znění pozdějších předpisů 
 

  TISK:        Z – 3735 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   48           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   8  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/51 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  17/3 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí komunikací, parkovacích stání, chodníků, veřejného osvětlení, zeleně, 
dopravního značení a odvodnění, vše vybudované v rámci stavby "Rezidenční čtvrť Botanica Vidoule I. 
etapa", Praha 5 z vlastnictví Skanska Reality a.s. do vlastnictví hl.m. Prahy 
 

  TISK:        Z – 3686 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  46            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   8  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/52 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  18 
   

radní Plamínková 

 
k Memorandu o spolupráci na rozvoji a budoucím využití území kolem soutoku Berounky a Vltavy 
 

  TISK:        Z – 3658 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   46           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   8  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/53 

Materiál uvedla radní Plamínková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
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   19 
   

radní Plamínková 

 
k ukončení platnosti usnesení ZHMP č. 14/31 ze dne 28. 2. 2008 
 

  TISK:        Z – 3741 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO: 44             PROTI:  1         ZDRŽEL SE:    15 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/54 

Materiál uvedla radní Plamínková. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Martan, Ferjenčík, Stropnický, Hudeček, Semelová, 
Michálek, Mirovský, předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a protikorupční opatření 
ZHMP Kolínská. 
 
Předseda klubu TOP 09 a nezávislých Novotný – požádal o přestávku na jednání klubu 
 
Přestávka 17,02 – 17,24 hodin 
 
Závěrečné slovo přednesla radní Plamínková, která reagovala na příspěvky z diskuse. 
 
Návrh člena ZHMP Ferjenčíka – do bodu III. usnesení doplnit text ve znění: „ukládá Radě HMP  
navrhnout postup, jak zabránit možné kolizi při pořizování změn územního plánu s pořizováním 
Metropolitního plánu. Termín 1. 6. 2016.“ 
Pro: 5 Proti: 0 Zdr. 52 
Nebylo přijato.  
 
Usnesení bylo přijato beze změny v původním znění.  
 
 
Řízení schůze převzal náměstek primátorky Dolínek. 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k tiskům pod poř. č. 20/1 – 20/23: 
Pro: 49  Proti: 1  Zdr. 8 
Bylo přijato. 
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  20/1 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1244/07 (Praha - Křeslice; výstavba 
dvou rodinných domů) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2873 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  39            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   11  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/55 

Materiály pod poř. č.20/1 - 20/23 uvedla radní Plamínková. 
 
Materiál uvedla radní Plamínková. 
 
Ve společné diskusi vystoupili tito občané HMP: Bohumír Nekut, Radek Klíma – starosta MČ       
Praha 5.  
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Ferjenčík. 
 
Procedurální návrh náměstka primátorky Dolínka – revokovat usnesení (hlasování ke společné 
diskusi u tisků poř. č. 20/1 – 20/23) a otevřít diskusi u každého tisku pod poř. č. 20/1 – 20/23 
Pro: 40 Proti: 1  Zdr. 7 
Bylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  20/2 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1268/07 (Praha 8; výstavba bytového 
domu a sportovišť podle zpracované studie) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2874 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   44           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  10   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/56 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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  20/3 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2. část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1627/07 (Praha 8; redukce rozsahu 
VPS, výstavba rodinných domů) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2881 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   43          PROTI:   0       ZDRŽEL SE:   14  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/57 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Ferjenčík. 
 
Závěrečné slovo přednesla radní Plamínková, která reagovala na příspěvek z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  20/4 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2. část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1552/07 (Praha - Lysolaje; výstavba 
rodinných domů) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2877 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   40           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  16   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/58 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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  20/5 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1597/07 (Praha - Zličín; výstavba 
objektů pro bydlení a služby) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2879 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:    38          PROTI:    0       ZDRŽEL SE:  23   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/59 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Ferjenčík. 
 
Závěrečné slovo přednesla radní Plamínková, která reagovala na příspěvek z diskuse s tím, že 
požádala o vysvětlení náměstka ředitele pro územní plánování IPR hl. m. Prahy Ing. arch. Kamila 
Kubiše. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  20/6 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1620/07 (Praha - Šeberov; přičlenění k 
obytné zástavbě) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2880 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:    45          PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   13  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/60 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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  20/7 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1636/07 (Praha - Dolní Chabry; 
vybudování jezdeckého areálu) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2883 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  36            PROTI:  3         ZDRŽEL SE:   20  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/61 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Ferjenčík. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  20/8 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1643/07 (Praha 6; výstavba rodinného 
domu) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2884 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   16  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/62 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Ferjenčík. 
 
Závěrečné slovo přednesla radní Plamínková, která reagovala na příspěvek z diskuse. 
S doplňujícími informacemi vystoupil náměstek primátorky Dolínek.   
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
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  20/9 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1650/07 (Praha 4; výstavba rodinného 
dvojdomu) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2885 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   56           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   5  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/63 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánek, Novotný 
V., Ferjenčík, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher, Stropnický, Švarc, 
předseda výboru pro územní rozvoj a územní plán ZHMP Slezák, Humplík. 
 
Pozměňující návrh člena ZHMP Stropnického – změnit původní text v návrhu usnesení v bodě „II. 
neschvaluje“ na nový text ve znění: „II. schvaluje“ 
Pro: 56  Proti: 0 Zdr. 5 
Bylo přijato. 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas.  
 

  20/10 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1653/07 (Praha 4; potvrzení obytné 
skupiny) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2886 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:    14 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/64 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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 20/11 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1681/07 (Praha 12; stávající rodinný 
dům) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2887 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:    33          PROTI:     6      ZDRŽEL SE:   15  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/65 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Prchal, Ferjenčík. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 20/12 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1691/07 (Praha - Řeporyje; využití 
stávajících objektů k trvalému bydlení) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2888 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   47           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   11  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/66 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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 20/13 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1692/07 (Praha - Řeporyje; změna 
vyhl. č. 32/1999 Sb. hl. m. Prahy, oddíl 12, bod (7) včetně grafického zákresu tak, aby byla možná 
investiční činnost v lokalitách Západního Města, které nejsou podmíněny vybudováním uvedených 
komunikací) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2889 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   48           PROTI:    0       ZDRŽEL SE:    8 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/67 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 20/14 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1727/07 (Praha - Kolovraty; zahrnutí 
celého pozemku do obytné funkce) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2890 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   41           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  16   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/68 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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 20/15 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1736/07 (Praha 2; rekonstrukce a 
dostavba stáv. objektu pro hotelové služby a ateliery, obnova sochařské zahrady s přístupem veřejnosti) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2891 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   51           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   7  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/69 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, Udženija, Kubišta. 
 
Závěrečné slovo přednesla radní Plamínková, která reagovala na příspěvky z diskuse s tím, že 
požádala o vysvětlení náměstka ředitele pro územní plánování IPR hl. m. Prahy Ing. arch. Kamila 
Kubiše. 
 
Pozměňující návrh členky ZHMP Udženija – změnit původní text v bodě „II. schvaluje“ na nový text 
ve znění: „II. neschvaluje“ 
Pro: 47 Proti: 0 Zdr.10 
Bylo přijato. 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas.   
 

 20/16 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1755/07 (Praha 10; stávající továrna 
na výrobu nábytku, výstavba polyfunkčního domu) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2892 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  49            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:    9 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/70 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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 20/17 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1762/07 (Praha 18; výstavba bytových 
domů a ubytovacího zařízení (hotelu), zrušení VPS) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2894 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   12  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/71 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 
 

 20/18 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1820/07 (Praha 5; výstavba bytového 
domu 5) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2895 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   46           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  12   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/72 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Ferjenčík. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
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 20/19 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1830/07 (Praha 5; výstavba 
polyfunkčních objektů vycházejících z potřeb navazujícího transformovaného území) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2896 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   33           PROTI:  2         ZDRŽEL SE:  23   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/73 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Richter, Stropnický, Hudeček, Ferjenčík, předseda výboru 
pro územní rozvoj a územní plán ZHMP Slezák, radní Plamínková, Švarc, Vorlíčková, Martan, 
Čižinský, Hrůza. 
 
Návrh člena ZHMP Richtra – v původním textu usnesení v bodě „II. schvaluje přerušení pořizování 
návrhu změny vlny 07 (2. část)……“ na nový text ve znění: „II. schvaluje návrh změny vlny 07         
(2. část)....“ 
Pro: 26  Proti: 6 Zdr. 21 
Nebylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny v původním znění.  
 

 20/20 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1888/07 (Praha - Nedvězí; dostavba 
obytné skupiny) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2898 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   41           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  20   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/74 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 
 
 
 
 
 
 



31 

 

 

 20/21 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1889/07 (Praha 9; využití zrušené 
vlečky, rozšíření tratě a zařízení železniční dopravy) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2899 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   39           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  10   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/75 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 20/22 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1915/07 (Praha - Ďáblice; výstavba 
rodinných domů a viladomů) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2901 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   37           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   17  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/76 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 20/23 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 2903 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   34           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  16   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/77 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Ferjenčík. 
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Závěrečné slovo přednesla radní Plamínková, která reagovala na příspěvek z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  21/1 
   

radní Plamínková 

 
k pořízení návrhu zadání úprav ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 3 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3448 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  46            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  5   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/78 

Materiál uvedla radní Plamínková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  21/2 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu 
Prahy 1 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3756 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  6   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/79 

Materiály pod poř. č. 21/2 – 21/26 uvedla radní Plamínková.  
 
 
Procedurální návrh na prodloužení tohoto zasedání ZHMP i po 19. hodině: 
Pro: 33 Proti: 5 Zdr. 8 
Bylo přijato. 
 
 
V diskusi vystoupil občan Bc. Jakub Otevřel.  
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
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  21/3 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy pro podnět č. 668 (MČ 
Praha 6, MČ Praha - Lysolaje, MČ Praha - Suchdol; trasování TT Podbaba - Suchdol) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3795 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   36             PROTI:   0         ZDRŽEL SE:  12    
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/80 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  21/4 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu 
Prahy 6 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3760 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/81 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  21/5 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu 
Prahy 8 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3764 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  6   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/82 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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  21/6 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu 
Prahy 10 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3766 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   40           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   11  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/83 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Ferjenčík. 
 
Návrh člena ZHMP Ferjenčíka – oddělené hlasování o bodu „II. schvaluje….“ 
Pro: 39 Proti: 0  Zdr. 12 
Bylo přijato. 
 
Návrh člena ZHMP Ferjenčíka – oddělené hlasování o bodu „III. neschvaluje….“ 
Pro: 43  Proti: 0   Zdr. 7 
Bylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  21/7 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy pro podnět č. 604 (MČ 
Praha 10, MČ Praha 11, MČ Praha 15; změna funkčního využití ploch - Trojmezí) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3796 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/84 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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  21/8 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu 
Prahy 11 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3767 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  48            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/85 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

  21/9 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu 
Prahy 15 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3771 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI: 0          ZDRŽEL SE:  6   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/86 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 21/10 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy pro podnět č. 634 (MČ 
Praha 14, MČ Praha - Štěrboholy; změna vedení trasy železniční vlečky) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3787 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   8  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/87 

Usnesení bylo přijato beze změny.  



36 

 

 

 21/11 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu 
Prahy 14 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3770 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   47           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/88 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 21/12 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu 
Prahy 16 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3772 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   49           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  5   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/89 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Ferjenčíka - sloučení diskuse k tiskům pod poř. č. 21/13 – 21/26: 
Pro: 47 Proti: 1  Zdr. 3 
Bylo přijato. 
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 21/13 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu 
Prahy 17 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3773 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:    3 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/90 

V diskusi vystoupil Václav Drahorád – starosta MČ Praha – Újezd. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 21/14 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu 
Prahy 18 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3774 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   2  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/91 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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 21/15 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu 
Prahy 19 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3775 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   6  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/92 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 21/16 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu 
Prahy 20 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3776 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   9  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/93 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 21/17 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy pro podnět č. 613 (MČ 
Praha 20; zrušení kompostárny Sychrov) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3790 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   37           PROTI:   3        ZDRŽEL SE:   14  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/94 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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 21/18 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy pro podnět č. 614 (MČ 
Praha 20; nová čistírna odpadních vod Sychrov) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3791 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  37            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  18   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/95 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 21/19 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy pro podnět č. 645 (MČ 
Praha 20, MČ Praha – Běchovice; zrušení trasy VRT) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3797 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:  4         ZDRŽEL SE:   9  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/96 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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 21/20 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu 
Prahy 21 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3777 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  48            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/97 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 21/21 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy pro podnět č. 638 (MČ 
Praha – Běchovice; rozvojová oblast „Soutok“) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3792 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   38           PROTI:  4         ZDRŽEL SE:  12   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/98 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 21/22 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy pro podnět č. 640 (MČ 
Praha – Běchovice, MČ Praha – Dubeč; výstavba protihlukového valu) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3789 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   49           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  7   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/99 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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 21/23 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu 
Prahy 22 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3778 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   48           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   6  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/100 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 21/24 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy pro podnět č. 732 (MČ 
Praha – Újezd; výstavba tenisových kurtů) 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3793 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  37            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   18  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/101 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 

 21/25 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu 
Prahy 4 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3758 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   5  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/102 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
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 21/26 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na pořízení celoměstsky významných změn VI ÚP SÚ hl.m. Prahy – stanovení záplavového 
území u drobných vodních toků 
 
+ CD 
 

  TISK:        Z – 3788 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   49           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   6  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/103 

Usnesení bylo přijato beze změny.  
 
 
Přestávka 19,01 – 19,22 hodin 
 
 

   22 
   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 
k návrhu na poskytnutí dotace městským částem hl. m. Prahy z finančních prostředků obdržených jako 
odvod z loterií dle § 41i odst. 1 písm. B) zákona č. 202/1990 Sb., o loteriích a jiných podobných hrách, 
ve znění zákona č. 458/2011 Sb., v období od 1.1.2015 do 30.9.2015 
 

  TISK:        Z – 3761 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  16   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/104 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 
 
V diskusi vystoupili tito občané HMP: Ing. Petr Hlubuček – starosta MČ Praha – Lysolaje,             
Mgr. Tomáš Portlík – 1. zástupce starosty MČ Praha 9, Miroslav Malina – starosta MČ Praha – Dolní 
Chabry, Pavel Žďárský – starosta MČ Praha 19. 
 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hujová, Švarc, Manhart, Michálek, Semelová, Martan, 
předseda výboru pro správu majetku a majetkové podíly ZHMP Hodek, Ferjenčík, Nouza, Čižinský, 
předseda finančního výboru ZHMP Ludvík, Hudeček. 
 
Hlasování o druhém vystoupení Pavla Žďárského – starosty MČ Praha 19: 
Pro: 37 Proti: 0  Zdr. 3 
Bylo přijato. 
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Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Bříza, Březina, předseda výboru pro územní rozvoj a 
územní plán ZHMP Slezák, Mirovský, Jílek, Stropnický, primátorka hl. m. Prahy, předseda výboru 
pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher. 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Ferjenčíka – zařadit nový bod: „k návrhu finančních vztahů k MČ     
hl. m. Prahy z rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2016“ na program tohoto ZHMP 
Pro:  38  Proti: 0  Zdr. 6 
Bylo přijato. 
 
Procedurální návrh předsedy výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nachra – vyřadit bod „k 
návrhu finančních vztahů k MČ hl. m. Prahy z rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2016“ z programu tohoto 
ZHMP 
Pro: 25 Proti: 13 Zdr. 4 
Nebylo přijato. 
 
člen ZHMP Michálek – uvedl, že hlasování ZHMP bylo v rozporu s Jednacím řádem ZHMP 
 
Dále vystoupili tito členové ZHMP: Hudeček, Manhart, primátorka hl. m. Prahy, Novotný V. 
 
Předseda klubu TOP 09 a nezávislých Novotný – požádal o přestávku na jednání klubu na 15 minut, 
k žádosti se připojila předsedkyně klubu ODS Udženija 
 
Přestávka 21,02 – 21,30 hodin 
(ve 21,15 hodin oznámil náměstek primátorky Dolínek prodloužení přestávky na žádost předsedů 
klubů ZHMP o dalších 15 minut) 
 
V rámci projednávání bodu vystoupili dále tito členové ZHMP: Hrůza, Ferjenčík, Hujová. 
 
Pozměňovací návrh člena ZHMP Manharta – „v bodě II. konstatuje, že pro finanční prostředky 
obdržené jako část dílčího odvodu z výherních hracích přístrojů a jiných technických herních zařízení 
v období od 1. 7. 2015 platí model dělení návazných dotací městským částem hl. města Prahy mezi 
jednotlivé městské části hl. města Prahy stejný jako pro období od 1. 1. 2015 do 30. 6. 2015“ 
Pro: 21 Proti: 19 Zdr. 19 
Nebylo přijato. 
 
V usnesení byl upraven termín na 10. 11. 2015.  
 
V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze primátorka hl. m. Prahy. 

   22/1 
   

člen ZHMP Ferjenčík 

 
k návrhu finančních vztahů k MČ hl. m. Prahy z rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2016  
 

  TISK:        Z – 3926 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   36           PROTI:   12        ZDRŽEL SE:   6  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    10/105 

Úvodní slovo přednesl člen ZHMP Ferjenčík. 
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V diskusi vystoupili tito občané HMP: Ing. Petr Hlubuček – starosta MČ Praha – Lysolaje, Miroslav 
Malina – starosta MČ Praha – Dolní Chabry. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Stropnický, Švarc, předseda výboru finančního ZHMP 
Ludvík, Michálek. V rámci diskuse vystoupila Ing. Zdena Javornická – zástupkyně ředitelky MHMP. 
Dále vystoupili tito členové ZHMP:  předseda výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánek, Mirovský, 
náměstkyně primátorky Kislingerová, Ferjenčík, Hudeček, Svoboda. 
 
Procedurální návrh na ukončení diskuse: 
Pro: 43 Proti: 0  Zdr. 7 
Bylo přijato. 
 
Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Richter, radní Plamínková, Švarc, Grabein Procházka, 
předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher, Ferjenčík, náměstkyně primátorky 
Kislingerová, Svoboda, Michálek. V rámci diskuse členů ZHMP vystoupil ředitel LEG MHMP JUDr. 
Tomáš Havlík. V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Udženija, předseda výboru pro 
územní rozvoj a územní plán ZHMP Slezák, Hašek. 
 
Procedurální návrh na přerušení jednání tohoto ZHMP a pokračování tohoto ZHMP dne 26. 11. 2015 
s tím, že po projednání zbývajících bodů bude na toto ZHMP navazovat řádné 11. zasedání ZHMP: 
Pro: 47 Proti: 4  Zdr. 11 
Bylo přijato. 
 
Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Ferjenčík, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Předseda klubu ZHMP Nezávislí Hudeček – požádal o přestávku na 10 minut 
 
Přestávka 23,05 – 23,19 hodin 
 
Návrh člena ZHMP Švarce k textu usnesení: 
„Zastupitelstvo HMP schvaluje návrh finančních vztahů rozpočtu HMP k městským částem hlavního 
města Prahy pro rok 2016 dle přílohy č. 1 k tomuto usnesení. Úkol radě HMP: zapracovat finanční 
vztahy k městským částem HMP pro rok 2016 do bodu I. tohoto usnesení do návrhu rozpočtu HMP 
pro rok 2016. Kontrolní termín: 31. 12. 2015“ 
Pro: 36  Proti: 12  Zdr. 6 
Bylo přijato. 
 
 
 
Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 
 
Dopis k aktuálně projednávanému návrhu rozpočtu HMP na rok 2016 
(MČ Praha 6 – starosta Mgr. Ondřej Kolář, Československé armády 23, 160 52  Praha 6) 
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Dopis ve věci fungování společnosti Operátor OpenCard, a.s. a poskytnutí základních informací o 
vynakládání prostředků hl. m. Prahy v souvislosti s danou společností Operátor OpenCard, a.s. 
(Michal Šilhák – jednatel eMoneyServices s. r. o.) 
 
Žádost o zvážení podnětu, projednávaného pod číslem 756 – změna 800 m2 zahrádky na obytnou 
plochu  
 (Jitka a Petr Schlosingerovi, ********, Praha *******) 
+ odpověď radní Plamínkové v dané záležitosti 
 
 
 
Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto zasedání 
Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
 
 
 
Přijatá usnesení ZHMP č. 10/14 až č. 10/105 jsou součástí tohoto zápisu. 
 
 
 
             Primátorka hl. m. Prahy poděkovala všem přítomným za účast a zakončila jednání  
ve 23,29 hodin. 

 
 
 
 
 

Adriana Krnáčová 
primátorka hl. m. Prahy 

 
 
 
 

Ověřovatelé zápisu: 
                      
 

             Ing. Patrik  N a c h e r 
 
 
 

František Š v a r c 
 
                                                                                                    
                                                                                                    
 
Zapsala: Jana Soběslavská       
 
 
 


